



IMPORTANT INFORMATION

Our company Moto-Store, dealing with the regeneration of car engines since 2006. We are able to regenerate any engine. Engine prices are given after the return of the old (damaged) engine without a hole in the block and without a cracked crankshaft. All information is available at +48 604 511 666 or by e-mail order@moto-store.eu

We provide an unlimited mileage warranty for engines (warranty tab). It is possible to assemble the engine in our workshop, we provide all information by phone. If the goods are not available, we offer the service of regeneration of your engine.

Attention!!! It is required to return the old engine suitable for regeneration, i.e. without a hole in the block or micro cracks and a broken crankshaft.

Other information Regulations available at the company's headquarters or on our website.

важная информация

Наша компания Moto-Store занимается восстановлением двигателей автомобилей с 2006 года. Мы можем регенерировать любой двигатель. Цены на двигатель указаны после возврата старого (битого) двигателя без дырки в блоке и без треснутого коленвала. Вся информация доступна по телефону +48 604 511 666 или по электронной почте order@moto-store.eu

Мы предоставляем гарантию на двигатели без ограничения пробега (вкладка гарантия). Возможна сборка двигателя в нашей мастерской, всю информацию предоставляем по телефону. Если товара нет в наличии, мы предлагаем услугу регенерации вашего двигателя.

Внимание!!! Требуется вернуть старый двигатель пригодным к регенерации, т.е. без дырки в блоке или микротрещин и пробитого коленвала.